
sA 0052/r/06

Protokół nr I/06

z sesji Rady Gminy w Goleszowie

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Go|eszowie

w dniu 27 listopada 2006 r,

Obecni:

- wszyscy radni wedtug załączonej listy obecności,

- 10 sołtysów według załączonej listy obecności. Nieobecny sołtys Goleszowa Równi

Władysław Lipowczan,

. wójt gminy Zbigniew Wacławik, Zastępca wójta Bogusława Podżorska, skarbnik

gminy Barbara Madzia, dyrektorzy jednostek budzetowych, kierownicy referatów

Urzędu Gminy oraz dyrektorzy instytucji kultury, przewodnicząca Gminnej Komisji

Wyborczej Graiyna Porębska.Jochacy.

Listy obecności radnych oraz sołtysów slanowią zalączniki nr I i 2 do nin' prcltclkołu'

Ad.l. Otwarcie I sesii Radv Gminv w Goleszowie. przvwitanie radnych i zaproszonych

goŚci'

Pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy otworzyła o godz. 1400 najstarsza wiekiem radna

Gertruda Proksa. Przywitała radnych, wójta elekta' zaproszonych gości, sołtysów oraz

pracowników Urzędu Gminy.

Ad.2' Wreczenie nowo wybranvm radnym Gminy Goleszów zaświadczeń o wyborze.

Przewodnicząca Gminnei Komisji Wyborczej GraŻyna Porębska-Jochacy wręczyła radnym

zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej o wyborze na radnych Gminy Goleszów' Kaidy

z radnych odebrał w/w zaświadczenie, a ich kopie stanowią zatączniki nr 3-]7 do nin.

protokołu.

Ad.3. Zlożenie ś|ubowania przez radnvch.

Prowadząca obrady radna Gertruda Proksa odczytała tekst ślubowania

w an. 23a ustawy o samorządzie gminnym.

radnych
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Protokół nr I/06 Z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 listopada 2006 r.

,,|I/ierny KonsĘtucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na wzglętlzie dobro mojej gminy ijej

mieszkańców.,,

Ślubowanie odbywa się w ten sposób' że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają

i wypowiadają słowo ',ślubuję',' Slubowanie może być złoŻone z dodaniem zdania: ',Tak mi

dopomóż Bóg','

Najmłodszy wiekiem radny Artur Więcław odczytał kolejno nazwiska nowo wybranych

radnych, którzy wypowiadali słowa ''ślubuję''. Wszyscy radni z wyjątkiem radnego

Franciszka Giecek dodali takŻe zdanie ''tak mi dopomóż Bóg''.

Ad.4. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Prowadząca sesję radna Geńruda Proksa oświadczyła, Że zgodnie z listą obecności aktualnie

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co pozwa|a na podejmowanie prawomocnych

decyzj i.

Ad.5. Przedstawienie porzadku obrad.

Prowadząca sesję radna Gerlruda Proksa przypomnia|a' Że porządek obrad dzisiejszej sesji

został wcześniej dostarczony radny. a przedstawia się następująco:

l. otwarcie I sesji, przywitanie radnych. wójta elekta oraz zaproszonych gości.

2. Wręczenie nowo wybranym radnym Gminy Goleszów zaświadczeń o wyborze.

3. ZłoŻenie ślubowania przez radnych.

4. Stwierdzenie prawomocności obrad.

5. Przedstawienie porządku obrad.

6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy.

a) zgłaszanie kandydatów na luŃcj ę Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie ich

zgody na kandydon anie.

b1 powołanie Komisj i  Skrutacyinej.

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego).

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.

7. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora.

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
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a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie ich

zgody na kandydor.r anie. L

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, /uu
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c) przeprowadzenie głoSoWania (tajnego)'

d) podjęcie uchwały strt'ierdzającej wybór.

9. Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Gnliny'

l0. Ustalenie rodzajów stałych komisji Rady Gminy i ich składów ilościowych.

l 1. Powołanie składów osobowych komisji stałych i ustalenie ich przedmiotów działania.

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gnliny i Wójta Gminy.

13. Zapytania i wolne wnioski.

14' Zakończenie I sesji Rady Gminy Goleszów.

Jednocześnie zwróciła się z zap1.taniem czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpic

z wnioskiem o dokonanie zmian w wyŻej wynlienionym porządku obrad'

Radny Andrzej Lacel zaproponował aby do porządku obrad jako pkt ó wprowadzić uczczenie

minutą ciszy tragedii jaka rt'ydarzyła się w kopalni Halemba. Radny zawnioskował takŻe

o zmianę słowa ,, Przewodniczącego,' na ,,Ił iceprzev'odniczącego '' w punkcie 8a porządku

obrad.

Zaproponowane zmiany zostaĘ poddane pod g|osowanie' w których udzia| bralo 15

radnych. Zmiany zostaĘ przyjęte jednogłośnie, tj. 15 g|osami ,,za,,, a porządek obrad

l sesji przedstawia się następująco:

1) otwarcie I sesji. przywitanie radnyclr, rvójta elekta oraz Zapfoszonych gości.

2) Wręczenie nolvo wybranynl radnym Gmin.v Goleszów zaświadczeń o wyborze.

3) ZłoŻenie śluborvania przez radnych'

4) Stwierdzenie praw.onrocności obrad.

5) Przedstawienie porządku obrad.

6) |Jczczenie minutą ciszy parnięci tragicznie zmarłych górników kopalni Halemba.

7) Wybór Przewodniczącego Rady Gminy''

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie ich

zgody na kandydowanie,

b) powolanie Komisji Skrutacyj nej.

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego),

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.

8) Przejęcie przezPrzewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora.

9) Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzervodniczącego Rady Gminy i przyjęcie

ich zgody na kandydowanie,

b,1 powołanie Komisj i  Skrulacyjnej.
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c) przeprowadzenie głosolvania (tajnego)'

d) podjęc ie uchwał y strvierdzaj ącej rt'1,bór.

10) Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Gnriny.

l l) Ustalenie rodzajów stałych komisji Rady Gminy i ich składów ilościowych'

l2) Powołanie składów osobowych komisji stałych i ustalenie ich przedmiotów działania'

l3) Informacje Przewodniczącego Rady Gmin1' i Wójta Gminr'.

14) Zapy"tania i wolne wnioski.

l5) Zakończenie I sesji Rady Gminy Goleszów.

Ad.ó. Uczczenie minuta ciszt' namieci tragicznie zmar|vch górnikórł' kopaIni HaIemba.

Radni powstali z miejsc i l-ninutą ciszy uczcili pamięć tragioznie zmarłych gómików kopalni

Halemba.

Ad.7. Wvbór Przewodniczacego Radr' Gminr'.

a) zg|aszanie kandydatów na funkcie Przewodniczacego Radv Gminy i Drzviecie ich

zgodv na kandvdowanie.

Jako pierwszy' kandydata na funkcj ę Przewodniczącego Rady Gminy zgłosił radny Adam

Zwak. Radrry zaproponouał kandydaturę radnego Kazimierza Wisetki.

Prowadząca sesję radna Gertruda Proksa zwróciła się do radnego z zapytanient o Zgodę na

kandydowanie.

Radny Kazinrierz Wisełka odpowiadając stwierdził, iŻ zgłoszenie jego kandydatury właśnie

przez radnego Adanra Zrvaka jest dla niego s}1uacją ,,burdzo niazręczną,,. Zdaniem radnego

Kazimierza Wisełki jego praca zawodowa w Katowicach nloŻe stwarzaó wiele problemów

zarówno dla pracodawcy jak i dla wójta. Radny dodał' iz jako przewodniczący Rady Gminy

poprzedniej kadencji, po ostatniej sesji Rady Gnliny, po podpisaniu podiętych na niej uchwał

Został postawiony ,,w dranatycznej s1'Iutlc1i''. Radny poinformował, Że otrzymał w1edy

telefoniczną wiadomość o tym' iŻ w podstawach prawnych jcdne.j z podjętych r'rchwał zostały

wprowadzone kosmetyczne zmiany. Radny został poproszony o podpisanie zmienionej

uchwały, która miała zostać podmieniona lv Urzędzie Wojewódzkim. Radny Kazimierz

Wisełka stwierdził, iż po otrzymaniu nowej treści ucliwały zntiany nie dotyczyły zmian

kosmetycznych ale dopisano lub wykeślono poszczególne artykuły, dodał. iż w jego

odczuciu było to ,, hańbiące '' .

W dalszej części swej wypowiedzi radny poinformował, Źe rvytypował on .jedną grupę

uchwal. porttarzających się cykiicznie, rv których ,,ktoś, nie umiem powied:ieć czy celowo cz.v
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Łie,, wprowadził radę poprzedniej kadencji w błąd. Zdaniem radnęgo' z punktu widzenta

prawa, zachowanie takie było na granicy przestępstwa. Radny Kazimierz Wisełka podał

przykład uchwały w sprawie ustalenia irrkasentów oraz ich w1'nagrodzenia Za pobór podatku

rolnego, leśnego oraz od nieruchomości od osób flzycznych na terenie Gminy Goleszów.

Radny przypomniał. Że na jednym z posiedzeń Komisji w dniu 7 listopada 2005 r. były

omawiane sprawy związane z miejscem zamieszkania inkasentów. Członkowie Komisji

otlzymali wówczas projekt r,v/w uchwały, z którego rvynikało, Że inkasent z Cisorvnic1'

mieszka w Cisownicy i dopiero na posiedzeniu tej Komisji zostało sprostowane, Że inkasent

ten mieszka w Cieszyrrie a nie w Cisorvnicy. Zdanienr radnego człotrkowie Komisji otrzymali

,' fał szyl, e mate riaĘ,, .

W związku z powyższym radny nie rvyrazi| zgody ,,na dalszą współpracę,,'

Następnie głos zabrał radny Franciszek Giecęk. Zaproponort'ał on na przewodniczącego Rady

Gminy kandydaturę radnego Jerzego Sza|bota.

Prowadząca sesję radna Gęńruda Proksa zwróciła się do radnego z zapytaniem o zgodę na

kandydowanie.

Radny Jerzy Szalbot wyraził zgodę na kandydowanie. Radny odniósł się także to wypowiedzi

radnego Kazimierza Wisełki' Stwierdzi,ł on ,, ..' iź ktoś hyt v,óu.czcts przeu,odtliczc1cyn i ktoś

niął cthać o to, aby te ttchwatv miab raki a nie inny wygląd...,,. Radny dodał, żę dziwi go

fakt, Że to sprawa błędnej uchwały jest powodem odtnortry kandydowania na

przewodniczącego Rady Gminy. Radny Jerzy Szalbot stwierdził takŻe, Że w poprzedniej

kadencji problemem był brak współpracy pomiędzy przewodniczącynr Rady Gminy

i przewodniczącymi Komisj i.

Karrdydaturę radnego Jerzego Szalbo1a poparła prorvadząca obrady radna Gertruda Proksa'

Przypomniała, Że radny Jerzy Szalbot jest zwięany z samorządem od trzech kadencji oraz. że

jest on autorem Statutów sołectw.

Kolejną kan<lyclaturę zgłosił radny Dariusz orawiec' Zaproponolvał on na kandydata

radnego Andrzeja Lacela.

Prowadząca sesję radna Gertruda Proksa zwróciła się do radnego z zapytaniem o zgodę na

kandydowanie.

Radny Andrzej Lacel wyraził zgodę na kandydowanie. Wyraził takze swoją obawę o to aby

)''''emocjonalność i hrak opttnowania...,, radnego Jerzego Szalbtlta, nie doProwadziło do

konfliktów w samej ra<lzie' 
l" L

ł,Jl
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Protokół nr I/06 Z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 listopada 2006 l '

Następnie radny Andrzej Lacel zaproponował kolęjną kandydaturę radnego Krzysztofa

Glajcara.

Prowadząca sesję radna Gertruda Proksa zrtrócila się do radnego z zapytaniem o zgodę na

kandydowanie.

Radny Krzysztof Glajcar wyraził zgodę na kandydowanie.

Nikt z radnych nie zgłosił więcej kandydatórv na funkcj ę Przewodniczącego Rady Gminy.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. W głosowaniu

udział brało l5 radnych. Za zamknięciem listy glosowało 15 radnych.

Ostatecznie na Iiście kandydatów znaIeź|i się radni:

- Jerzy Szalbot,

- Andrzej Lacel,

- Krrysztof Glajcar.

b) nowołanie Komisii Skrutacvinei.

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatów:

Radny Karol Plinta zaproponował kandydaturę radnego Artura Więcława.

Radny Karol Lipowczan zaproponorłał kand1'daturę radnego Leszka Sz|auera'

Radny Andrzej Lacel zaproponowal kandydaturę radnego CzesIawa .Iońca.

Kandydaci wyrazi|i zgodę na kandydorvanie.

Prowadząca sesję radna Gertruda Proksa ptlddala pod głclsowanie aby w skład Komisji

Skrutacyjnej weszli radni: Artur Więclaw, [,ęszęk Szlauer oraz Czesław Joniec.

W głosowaniu udział brało l5 radnych'

Komisja Skrutacyjna w zaproponowanym skladzie zosta|a powołana 15 głosami ,,za''

Członkowie Komisji zdecydowali powolać na jej przewodniczącego radnego Leszka

Szlauera.

c) przeprowadzenie glosowania (taincqo).

Członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali radnynr kar1y do głosowania tajnego w wyborach

na Przewodniczącego Rady Gminy Goleszórv. a przervodniczący Komisji zapoznał radnych

z zasadami głosowania.

Po oddaniu głosów i wrzuceniu kart do urny' Kolnisja Skrutacyjna przeliczyła głosy

i sporządziła protokół, który został przez przewodniczącego Komisji odczytany.

t i t

KT
I
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W protokole tym stwierdzono. lż:

Na kandydata Krzysztof Glajcar odrlano głosów:
rrażn1'ch ó, w tym;

,,2a" - 6

.,przeciw" - 0

.,wstrzymujących się'' - 0

Na kandydata Andrzej Lace| oddano głosów:

ważnych_0 .wtym l

,,2a" 0

,,przeciw" 0

,,wstrzynlujących się.' - 0

Na kandydata Jerry SzaIbot oddano glosów:

ważnych 9 w tym;

,'za" - 9

,,przeciw" 0

..wstrzymujących się'' - 0

W związku z powyższym Przewodniczącym Rady Gminy Go|eszów zosta| rvybrany
radny Jerzy Szalbot.

d) podiecie uchwały stwierdzaiacei wvbór'
Prowadząca obrady radna Geńruda Proksa poddała pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Goleszórv. W głosowaniu brało udział l5
radnych.

Uchwała nr I/I/06 w sprawie wybotu Prlen,odniczącego Rady Gminy Goleszów została
podjęta jednogłośnic, tj. l.5 głosami ,,za'.'
Uchwała ta v,ra: z kartami tlo gklsowania slutttlwi zak1cztlik tt I8 do nin, protokolu'

od tego momentu sesję Rady Gminy prowadzi przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot'
Przejmuj ąc obowiązki przewodniczącego, radny zapewnił' ie obrady Rady będą prowadzone
zgodnie z obowiązującym prawem. Zwrócił się do radnych , 

T?'ou 
o r,l,spółpracę

t,l
Y)j

Seniora.



Prolokól nr l,0Ó Z sęsji Rady cmin} odbręj w dniu 27 listopada 2006 r'

i o tworzenie atmosfery sprzyjającej postępowi gospodarczemu gminy. Dodał także, iż Rada

powinna inspirować i wspierać Wójta gminy w pozySkiwaniu środków Unii Europejskiej.

Ad.9. Wvbór Wiceprzewodniczacego Radv Gminy.

a) zglaszanie kandvdatów na funkcię Wiceprzewodniczacego Radv Gminy i przyiecie

ich zgody na kandvdowanie.

Na funkcj ę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zgłoszono kandydatów:

Radny Jerzy Szalbot zaproponował kandydaturę radnego Henryka Mroza.

Radny Adam Zwak zaproponował kandydaturę radnego Andrzeja Lace|a.

obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

Nikt z radnych nie zgłosił więcej kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady

Gminy. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów.

W głosowaniu udział brało 15 radnych. Za zamknięciem listy głosowało l5 radnych.

ostatecznie na |iście kandydatów znaleźli się radni:

- Henryk Mróz'

- Andrzej Lacel.

b) powołanie Komisii Skrutacyinei.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował aby Komisja Skrutacyjna

pracowała w takim samym składzie jak przy wyborze Przewodniczącego Rady Gminy.

Propozycja Ia została poddana pod głosowanie, w którym udział brało 1 5 radnych.

Wszyscy radni opowiedzieli się za tym, aby Komisja Skrutacyjna pracowała w składzie:

Leszek Szlauer, Artur Więcław i Czesław Joniec.

c) przeprowadzenie glosowania (tainego).

Cztonkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali radnym karty do głosowania tajrrego w wyborach

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Goleszów' a przewodniczący Komisji zapoznał

radnych z zasadami głosowanta.

Po oddaniu głosów i wrzuceniu kart do urny' Komisja Skrutacyjna prze|iczyła głosy

i sporządziła protokół, który został przez przewodniczącego Komisji odczytany.

W protokole tym stwierdzono. i i :
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Na kandydata Andrzeja Lace|a oddano głosów:

ważnych-5wtym;

,,2a" - 5

,,przeciw" 0

,,wstrzymujących się'' _ 0

Na kandydata Henryka Mroza oddano głosów:

ważnych - l0 w tym;

,,2a" - l0

,.przeciw" 0

,,wstrzymujących się.. _ 0

W związku z powyżsry-m Wiceprzeworlniczącym Rady Gminy Goleszów zostal wybrany

radny Henryk Mróz.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Radv Gminy Goleszów. W głosowaniu brało

udział 15 radnych.

I\chwała nr I/2/06 w sprawie wyboru ||/icepr7ewodnic7'ącego Rady Gminy Goleszów zosra|a

podjęta jednogłośnie, tj. l5 głosami ',za''.

Uchwałą tą wrąf z kąrtltmi do gtclsowania stanowi za!ącznik nr ] 9 tlo nin' prutokolu'

Przewodniczący Rady Gnriny Jerzy Szalbot oclczytał zapis statutu Gminy Goleszów

dotyczący powołania Komisji Rewizyjnej i zaproponolvał następujących kandydatów:

Andrzej Lacel - kandydat na przewodniczącego Komisji.

Geńruda Proksa _ kandydatka na zastępcę przewodniczącego KomiSji'

Ańur Więc|aw - kandydat na członka Komisji'

Krrysztof Gtajcar - kandydat na członka Komisji.

Leszek Szlauer kandydat na członka Komisji.

Wszyscy zgtoszeni ptzęz przewodniczącego Rady

kandydowanie.

kandydaci rtyrazili zgodę na
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Przewodniczący Radv Gminy Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie kandydaturę Andrzeja
LaceIa na funkcję przewodniczącego Komis.ii Rewizyjnej. W głosowaniu udział brało
l5 radnych.

Radny Andrzej Lace| zosta| jednogłośnie, tj. l5 g|osami ,,za'' wybrany na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej'

Następnie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chce
jeszcze zgłosić dodatkowych kandydalów na Stanowisko zastępy przewodniczącego Kornisji?
Radny Czesław Joniec zgłosił kandydaturę radnego Dariusza orawca. Radny Danusz

orawiec wyraził zgodę na kandydowalrie.

W tym monrencie radny Kazimierz Wisełka stwierdził. iż głosowanie

przervodniczącego Komisji należy cofnąć' gdyż przcwodniczący Racty Gminy

o to, czy ktoś chce zgłosić inne kandydatrrry na to stanowisko.

na

nie

u.vbór

zapy1ał'

W odpowiedzi na ten głos przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zwrócił się

z zapy1aniem czy ktoś wpośród radnych chce zgłosió innego kandydata na przewodniczącego

Komisji Rewizyjnej?

Nikt nie zgłosił takiej kandydatury. Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oglosi|, że

zgodnie z glosorr'anie, przerr'odnicząc1'm Komisji zostal radn1'Andrzej Lacel.

Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zamknięcie listv kandydatów

na zastępcę przewodniczącego. W głosowaniu udzial brało l5 radrrych. ,.Za'' zamknięcienr

listy opowiedzieli się wszyscy radni.

W dalszej części przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie

kandydatury na funkcj ę Zastępcy przewodniczącego Ko misj i Rewizyj rrej.

''Za'' kandydatką Gertrudą Proksą głosowało 9 radnych.

''Za'' kandydatem Dariuszem orawcem głosowało 5 ra<lnyclr.

W obu głosowaniach l radny ',wstrzymał się'' od głosu'

W wyniku g|osowania zastępca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zosta|a wybrana

radna Gertruda Proksa.

Kolejno przewodniczący Rady Gminv Jerzv Sza|bot przypomnia,ł, Źe kandydatanli na
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Radny Adam Żwak zaproponował kolejnego kandydata na członka Komisji radnegcl

Dariusza Orawca. Kandydat wyraził zgodę na kandydowanlc.

Nikt z radnych nie zgłosił więcej kandydatów. Przer,l,odrricząc1,' Rady Gminy poddał pod

głoso''vanie zamknięcie list-v kandydatóiv Da członków Komisji Rewizyjnej. W głosorvaniu

udział brało l5 radnych. ..Za.' zanrknięciem listy opowiedzicli się wszyscy radni.

Następnie przewodniczący Rady Gminy' Jerzy Szalbot przeprowadził głosowania Za

poszczególnymi kandydatami, i tak:

,,Za,, radnym Arturem Więcławem głosowało 8 radnych.

,,,Za,, tadnym Krzysztofem G|ajcarem głosowało 8 radnych,

,,,Za,, radnym Leszkiem Sza|uerem głosował 1 radny,

,.,Za,, radnym Dariuszem Orawcem głosowało 15 radnych

W wyniku g|osowań powo|ano Komisję Rewiryjną w sk|adzie:

Andrzej Lacel _ przewodniczący Komisji.

Gertruda Proksa _ Zastępca przewodniczącego Konrisji.

Artur Więcław _ członęk Komisj i.

KrzysztofGlajcar członekKomisji.

Dariusz orawiec - członek Konisii

o godz. l5." przewodniczący Rady Gniny Jerzy Sza|bot og'losił |0 Ininutową przerwę. Po przerwie na salę

obrad powrócili wszyscy radni.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbol poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Goleszów i określenię przedmiotu jej

dział,ania. W głosowaniu udział brało l5 radnych.

Uchwała nr I/3/06 w sprawie powołdnia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Goleszów

i określenie pr7edmiotu jej działania została podjęta jednogłośnie' tj. 15 głosami ',za'..

Uchwąła ta slanowi zalącznik nr 20 do nin' protokolu.

Ad.l1. Usta|enie rodzaiów stahch komisii Radv cminv i ich sk|adów i|ościowych.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponorval powotać następujące komisje stały

Rady Gminy:

- Komisja Edukacli, Kultury. Sportu i

s t rona l l
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- Komisja Finansów i Inwestycji _w składzie 7 radnych.

- Komisja Rozwoju Gospodarczego' ochrony Srodowiska i Rolnictwa _ w składzie

7 radych.

W trakcie dyskusji radny Karol Lipowczan zaproponował aby komisje stałe były 5 a nie

7 osobowe.

Następnie radny Andrzej Lacel poprosił o rtytłumaczenie rozdztału Komisji Finansów

i Rozwoju Gospodarczego Gminy powołanej w IV kadencji na Komisję Finansów

i Inwestycji oraz na Komisję Rozwoju Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa'

Na powyższe głosy odpowiedział wójt Zbigniew Wacławik. Stwierdził on' iŹ powołanie

trzech komisji stałych zrodził się z doświadczenia, poniewaŻ w ubiegłej kadencji liczba

kierowanych spraw do Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Gminy była bardzo

dtźa' a propozycj a by komisje te były 7 osobowe wynika stąd, iŻ' czasem trudno było

o kworum.

Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

ustalenia ilości i rodzajów komisji stałych Rady Gminy oraz ich stanu ilościowego.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały dotyczący powołania następujących komisji

stałych i ich składów ilościowych:

. Komisja Edukacji, Kultury' Sportu i ochrony Zdrowia w składzie 7 radnych'

. Komisja Finansów i Inwestycji w składzie 7 radnych,

. Komisja Rozwoju Gospodarczego. ochrony Srodowiska i Rolnictwa - w składzie

7 radych.

W głosowaniu udział brało 15 radnych.

Uchwała nr I/4/06 w sprawie ustalenia ilości i rodzajów komisji staĘch Rady Gminy orax

ich stanu ilościowego została podjęta jednogłośnie, tj. 1 5 głosami ,'za''.

Uchwąłą tą Stąnowi Zolącznik nr 2 ] do nin. protokolu'

Ad.12. Powo|anie sk|adów osobowych komisii stałych i ustalenie ich przedmiotów

działania.

KoMtsJA EDUKAcJt, KULTURy, SpoRTU r OcHRoNy ZDRowlA

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował następujące kandydatury radnych

na członków Komisji Edukacji. Kultury, Sportu i ochrony Zdrowia..1Henryka Mroza,

1 t "  l l
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l"

strona l2



Protokół nr I/06 Z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 |istopada 2006 r

Artura Więcława, Leszka Szlauera i Karola Plintę. Wszyscy kandydaci wyrazili Zgodę na

kandydowanie.

Następnie radna Gertruda Proksa zgłosiła kandydatury radnych: Andrzeja Lacela' Adama

iwaka i Dariusza Orawca' Radni Adam Ż'vłak oraz Dariusz orar'u'iec rtyrazili zgodę na

kandydorvanie. natomiast radny Andrzej Lacel zgody takiej nie rvyrazil i zaproponował

kandydaturę radnego Czesława Jońca' Radny Czesław Joniec wyraził zgodę na

kandydowanie.

Nikt z radnych nie zgłosił dalszych kandydatur. Przewodniczący Rady Gminy odczytał

nazwiska kandydatów: Henryk Mróz' Ańur Więclarv. Leszek Szlauer, Karol Plirrta, Adam

Zwak' Dariusz orarviec oraz Czesław Jonięc'

W tym nlomencie przewodniczący Rady Gmin'"" ogłosił 5 minutową przerwę na ukonst.vtuowanie się Komisj i

Edukacji, Kultury. Sponu i Ochrony Zdrowia.

Po przerwie członek Komisji radny Leszek Szlauer ogłosił, że na przewodniczącego Komisji

Edukacji, Kultury, Sportu i ochrony Zdrowia został wybrany radny Henryk Mróz a jego

zastępcą radny Adam Zwak.

Przewodniczący Rady cminy poddał więc pod głosowanie projekt uchrvały w sprawle

powołania Konlisji Edukacji, Kultury. Sportu i ochrony Zdrowia. W głclsowaniu udział brało

15 radnych.

Uchwała nr I/s/06 w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i ochrony

Zdrowia została podjęta.|ednogłośnie. tj. l 5 głosami ,,za'''

Uchwała tą stąn():l''i załąCznik nr 22 do nin' pro|okołu.

Korvlts.lł RozwoJU GosPoDARczEGo' ocHRoNY sRoDowlsKA l RoLNIcTwA

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował następujące kandydatury radnych

na członkórv Komisji Rozwoju Gospodarczego' ochrony Środowiska iRolnictwa: Leszka

Sz|auera, Franciszka Giecka, Karo|a Lipowczana oraz Karola P|intę.

Następnie:

Radny Dariusz orawiec zgłosił kandydaturę radnego Krrysztofa Kohuta.

Radny Andrzej Lacel zgłosił kandydaturę radnego Czesława Jońca.

Radny Krzysztof Kohut zglosił kandydaturę radnej Gertrudy Proksy.

Wszyscy kandydaci wyrazili Zgodę na kandydowanie.
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Kotejną kan<lyclaturę radnego Dariusza orawca wysunął radny Adam Zlvak, jednak po chwili

wniosek srvój wycofał.

Przewodniczący Rady Gminy poddal pod głosowanie zamknięcie list.v kandydarów.

W gtosowaniu udział brało 15 radnych. Wszyscy radni opowiedzieli się ,,za'' zamknięciem

listy.

Przewodniczący ogłosił przerwę w cęlu ukonstytuowania się Komisji Rozwoju Gospodarczego, ochrony

Środorviska i Rolnictwa.

Po przerwie członek Komisji radna Gertruda Proksa przedstawiła skład osobowy Komisji

Rozsoju Cospodarczego. Ochrony Srodowiska i  Rolnicnva:

Radny Leszek Szlauer - przewodniczący Komisji,

Radny Krzysztof Kohut _ Zastępca przewodniczącego Komisj i.

Radny Franciszek Giecek _ członek Komisji,

Radny Karol Lipowczan czbnek Komisji.

Radny Karol Plinta _ członek Komisji'

Radny Czesław Joniec _ członek Komisji'

Radna Geńruda Proksa _ członek Komisji.

Przewodniczący Rady Gmilry poddał więc pod głosowanie proj ekt uchwały w sprawie

powotania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.

W głosowaniu udział brało 15 radnyclr.

ILchwała nt I/6/06 w sprawie powołania Komisji Ro\woj u Gospodarczego, ochrony

Środowiska i RoIniclwa została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami .,za''.

[Jchv,ałą ta stllnov,i illącznik nr 23 do tlin' prttltlkoltt'

KoMlsJA FlNANsÓw I INwEsTYcJt

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował następujące kandydatury radnych

na członków Komisji Finansórv i Inwestycji: Kazimierza Wisełkę, Krrysztofa Grajcara,

Gertrudę Proksę, Franciszka Giecka oraz Karo|a Lipowczana. Wszyscy radni

z wyjątkiem radnej Geńrudy Proksy rt-vrazili zgodę na kandydorvanie. Radna zgody takie nie

Wraz|ła.

Następnie:

Radny Dariusz orawiec zgłosił kandydaturę radnego Adama Zwaka.
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Radny Krzysztof Kohut zgłosił kandydatury radnych Dariusza orawca oraz Andrzeja

Lace|a. Wszyscy kandydaci uyrazili zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Ra<ly Gminy poddał pod głosorvanie zamknięcie listy kandydatów.

W głosowaniu udział brało l5 radnych. Wszyscy radni opowiedzieli się ,,za.. zamknięciem

listy.

Po przerwie ogłoszonej przez przewodnicz4cegcl Rady Gminy, radny Andrzej Lacel

poinformował, że przewodniczącym Komisji Finansów i Inwestycji został radny Kazimierz

Wisełka. a jego zastępcą radny Krzysztof Grajcar.

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc pod głosowanie projekt uchwały w sprawle

powołania Komisji Finansów i Inlvestycji. W głosowaniu udział brało l5 radnych.

(Ichwała nr I/7/06 |9 spraA,ie powołania Komisji Finansów i InwesĘcji Została podjęta

jednogłośnie, tj. 15 głosami .,za''.

L,chwalu la slLnoV i :ulączlik nr )1 tfut nin' pnltukulu'

W dalszej części sesji przewodniczący Rady Gminy odcą'tał projekt uch'"vały w sprawie

przedmiotu działania Komisji Edukacji' Kultury, Sportu i oclrony Zdrorvia' Nikt z obecnych

nie wniósł uwag ani propozycji znlian.

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie. rv którym udział

brało 15 radnyclr.

I/chwała nr I/8/06 w sprawie przedmiotu działania Komisji Edukacji, Kultury' Sportu

i ochrony Zdrowia została podjęta jednogłośnie, tj. l5 głosami ',za''.

{Jchwala ta stanov.i :alącznik nr 2 5 do nin' pnltrłkoltł'

Kolejno przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprarvie przedmiotu

dzialania Konrisji Rozwoju Gospodarczego. Ochronl Srotloniska i Rohrictwa Po odczytaniu

punktu dotyczącego opiniowania działalności Gminnej Spółki Wodnej kierownik ref.eratu

ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi Henryk o<lias stwierdził, ie spółki te podlegają staroście

a nie wójtou.i gminy.

Radni uznali jednak, ie jest to tylko wydawanie opinii. a nie kontrola działalności spółki.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian.

Przewoclniczący Rady Gminy poddał więc projekt uchwaly pod głosowanie, w którym udział

brało 15 radnych.
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Uchwała nr I/9/06 |u sprawie przedmiotu działania Komisji Rozwoju Gospodatczego,

ochrony Środowiska i Ro!nictwa zostala podjęta jednogłośnie' tj' 15 głosami .'za'.'

Uchwało t0 stano'],i załącznik nr 26 do nin' protoktlłu'

Przewodniczący Rady Gminy odcz}'tał ko|ejny projekt uchwały, tym razęn,l w sprawie

przedmiotu działania Komisji Finansów i Inwestycji.

Radny Karol Lipowczan złożył wniosek w sprawie dopisania do zakresu działania punktu

dotyczącego pozyskiwania środków Unii Europejskiej. Na ten głos odpowiedział radny

Kazimierz Wisełka. który stwierdził' iz jego zdanienl wystarczy dodać punkt v'ykonyu.anie

innych zadań zlecony,ch przez Radę Głrlnr'. Radny Karo| Lipowczan zgodził się z radnym

Kazimierzem Wisełką' Kolejną propoz''''cję zmiany z|oŻył przewodrriczący Rady Gminy.

Przervodniczący zawnioskował o wprorvadzenie dodatkowego punktu do zakresu działanra

Komisji, a mianowicie sporządzanie i przedsta\uianie Radzie Gminy rocznych sprawozdań

z działąlnośc i komisi i.

Nikt z radnych nie wniósł dalszych propozycji zniian. Przewodniczący Rady Gnriny poddał

więc projekt uchwały wraz zę zmianami pod głosorvanie' w którym udział brało 15 radnych.

Uchwalu nr I/l0/06 w sprawie pr7edmiotu dzialanią Komisji Finansósł i InwesI:cji została

podjęta jednogłoŚnie, tj. 15 głosami .'za..'

Uchu,ola ta stłnlwi załącznik nr 27 do nin' protokolu.

Ad.l3' Informacie Przewodniczacego Radv Gminv i Wóita Gminy.

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinfornrował, że pomimo zmiany kadencji nadal

obowiązuje uchwała w sprawie diet radnych uchwalona w roku 2002. Poinformowat. że diety

za listopad radni mogą odbierać od l grudnia Br. rv kasie Urzędu Gminy w (ioleszor,vte.

Poinformorł'ał takŹe o obowiązku składania oświadczeń nlajątkowych oraz o terminie

szkolenia radnych.

Następnie rvójt gminy przekazał informacje:

_ po wyborach samorządowych w Wędryni slarostą tej partnerskiej gminy ponownie został

Rudolf Bilko a jego Zastępcą Bogusław Raszka'

_ l l listopada Br. w teatrze w Cieszynie zostaly wręczone Laury Srebmych i Złotej

Cieszynianki. Z teręnu Gminy Goleszów wyróiniony został pan Stanisław Staszko. który
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weŹmie udzial w kolejnej sesji Rady Gminy.



_ Iozstrzygnięty Został konkurs na Stanowisko referenta ds. gospodarki nieruchomościami.
Spośród dwóch kan<1ydatów wvbrano panią Dorotę Recmantok-Paprotę.

_ zamykane są tegoroczne inwestycje. Zakończ'ony Został remont dachu Szkoły
Podstawowej w Puńcowie i Goleszowie oraz remonty dróg' Nie wyrenrontowana została
u|. Spóldzie|cza w ooleszouie. Zostałjużjednak wyblany in\\estor. który,podjął decyz1ę
o rozpoczęclu prac na r,viosnę przyszłego roku' W tym roku zrobiony jeszcze zostanle
wodociqg Pod Skarpą rv Puńcorvie,

_ zgodnie z planem zakończył sięjeden z etapów budowy kanalizacji w Puńcowie' Wnroski
o płatność zostały przygotor'r,ane i częściowo upł1,nęł1, juŻ na konto gminy,

- radni otrzymali przed sesją projekt budŹetu gminy na 2007 rok.
_ kolejna sesja Rady Gminy zostanie zrvołana po opublikowaniu wyników wyborów na

wójtów' burnristrzów i prezydentów miast. Wtedy też wó.1t gminy przedstawi swój plan
działania.

Na zakończenie swego wystą]ienia wójt pogratulował radnym wygranvch wyborów
t zaapelował o j edność'

Ad.14. Zapvtania i wolne wnioski.

W punkcie l4 porzą<iku obrad kolejno głos zabrali:
Radny Kazimierz Wisełka złoŻył gratulacje radnym z okaąl wygranych wyborów. Stwierdził.
ze ważnym zadanienl w te' kadencji' stojącyrn przed ra<'rryrnl oraz przede wszystkim przed
pracownikami urzędu będzie pozyskiwanie środków Unii Europejskiej' Rady podziękował za
wyasfaltowanie terenu przed burJ1'nkiem ochotniczej Straży Pozantej w Godziszowię. Dodał
jeszcze, ze inne straŹnice pozyskały z budietów gminy środki na ich wyposaŻenie.

Radny Andrzej Lacel odniósł się do wypowiedzi radnego Kazimierz'aWisełki i stwierdził, że
budynek oSP Godziszórv jest zby.t duzy i gdyb1, nie to, to już dawno zostałby ukończony.
Poprosił takie o przygotowanie listy radnvch wraz z adresami i numerami ich telefonów.
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Do wypowiedzi radnego Kazimierza Wisełki ustosunkował się także
który poinformował. że oSP Go]eszów dosta|i z but1fetu gmlny sanr
stoły.

radny Leszek Szlauer,
budynek straŻnicy oraz
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Ponovunie głos zabrał radny Kazimierz Wisełka, który dodał, Ze projekt Strażnicy Został

narzucony przęz poprzedniego wójta Jana Sztr,viertnię i poprzednią radę.

Słorva te potwierdziła sołtys Godziszowa Krystyna Bujok' która wyraziła nadzieję,

z budżetu glniny uda się pozyskać środki na stoły i krzesła do bud1lku oSP Godziszów.

lm

Sottys Lesznej Górnei Stanis,ława Niemiec zaapelorvala do radnych Dzięgielowa

o reprezentowanie takie interesów Lesznej Górnej' oraz zwróciła się z zapytaniem do wójta

o tennin budowy wodociągu w Leszrrej.

odpowiadając wójt gnliny Zbigniew Wacławik poinfonnował, iŻ trwają prawne procedury

w związku z zaskarŻeniem przez jednego z oferentów przetargu na budowę wodociągu. Wójt

dodał. Że jest mało prawdopodobnym aby w roku 2006 rozptlczęła się jego budowa.

Radni Krzysztof Grajcar, Gertruda Proksa oraz Jerzy Szalbot zapcwnili, Że są ręprezentantami

całej gminy i w takim samym stopniu będą oni dbali o interesy nrieszkańcórv Lesznej Górnej

jak i mieszkańców sołectw. z których pochodzą Radny Kazimierz Wisełka dodał jeszcze. iŻ

jego zdaniem radni okręgu rvyborczego Dzięgielów i Leszna Góma powinni zapoznać się

z problemami całego okręgu, aby być przygotowanym na udzielanie odpowiedzi na p}'tanla

zadawane na zebraniach wiejskich obu sołectw.

Wójt gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że sesje Rady Gminy prawdopodobnie

odbywać się będą teraz popołudnianli. Jest to związane z koniecznością zwalniania się

radnych z pracy zawodorvej w dniu sesji.

Zastępca wójta Bogusława PodŹorska zwróciła się do radnych z prośbą o zrobienie

wspólnego zdjęcia wszystkich radnych oraz wpis do księgi pamiątkorvej.

Ad.l5. Zakończenie I sesii Rady Gminv Go|eszów.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot

o godz' ló50 zamknął sesję Rady Gminy słowami: ,,zant1,kam I sesję Rady Gniny Goleszóv,,''

Na tynl protokół zakończono.

Protokołowała:

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy

Aleksandra Brudny
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